

Texts of Oath of Citizenship, Pledge to the Canadian Flag and O Canada! (English/French)

Canadian Oath of Citizenship

ENGLISH	FRENCH
I swear/affirm that I will be faithful and bear true allegiance to Her Majesty Queen Elizabeth the Second, Queen of Canada, Her Heirs and Successors, according to law, and that I will faithfully observe the laws of Canada and fulfil my duties as a Canadian citizen.	J'affirme solennellement que je serai fidèle et porterai sincère allégeance à Sa Majesté la Reine Elizabeth Deux, Reine du Canada, à ses héritiers et successeurs, que j'observerai fidèlement les lois du Canada et que je remplirai loyalement mes obligations de citoyen canadien.

Pledge to the Canadian Flag/Salut au Drapeau Canadien

ENGLISH	FRENCH
To my Flag and to the country it represents, I pledge RESPECT and LOYALTY. Wave with PRIDE from sea to sea and within your folds, keep us ever UNITED. Be for all a symbol of LOVE, FREEDOM and JUSTICE. God keep our FLAG. God protect or CANADA.	À mon drapeau et au pays qu'il représente, je promets, RESPECT et FIDÉLITÉ. D'une mer à l'autre flotte avec FIERTÉ et dans tes plis garde nous toujours UNIS. Sois, pour nous tous, un symbole de l'AMOUR, de la LIBERTÉ et de la JUSTICE. Dieu garde notre DRAPEAU. Dieu protège notre CANADA.

"O CANADA!"

ENGLISH	FRENCH
O Canada! Our home and native land! True patriot love in all of us command. With glowing hearts we see thee rise, The True North strong and free! From far and wide, O Canada, we stand on guard for thee. God keep our land, glorious and free! O Canada, we stand on guard for thee. O Canada, we stand on guard for thee.	O Canada! Terre de nos aïeux, Ton front est ceint de fleurons glorieux! Car ton bras sait porter l'épée, Il sait porter la croix! Ton histoire est une épopée Des plus brillants exploits. Et ta valeur, de foi trempée, Protégera nos foyers et nos droits. Protégera nos foyers et nos droits